
Architectural Lighting

Architectural Lighting_下载链接1_

著者:Descottes, Herve; Ramos, Cecilia E.;

出版者:

出版时间:2011-5-4

装帧:Paperback

isbn:9781568989389

Architectural Lighting, the latest addition to the Architecture Briefs series, provides
both a criticalapproach to and a conceptual framework for understanding the
application of lighting in the built environment. The key considerations of lighting
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design are illuminated through accessible texts and instructional diagrams. Six built
projects provide readers with concrete examples of the ways in which these principles
are applied. Short essays by architectSteven Holl, artist Sylvain Dubuisson, and
landscape architect James Corner explore the role of lighting in defining spatial
compositions.
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前面还行，后面有点水.....

-----------------------------
很赞的一本，排版，内容配图都赞，借了5本architecture
lighting方面的，这本最易读然后终于不是完全技术角度阐述的了
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建筑与灯光分不开。 只是我们身处在一个环境中，
往往看不道光源，但是没有光线，我们也无法感到环境的存在，
而且光线还在无形的影响着我们的情绪，我们对周围事物的理解，对时间的概念，
甚至光线，会让我们有宗教般的体验。 一本让人耳目一新的书。
我一眼在书店看到，没...  
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